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  Vlissingen, 23 oktober 2024. 

Geacht College, 

Het college van B&W heeft in januari 2022 besloten om een inrichtingsplan te laten maken 
voor een nieuwe openbare ruimte op de boulevards Evertsen en Bankert. Het doel is om er 
aantrekkelijke verblijfsgebieden van te maken waar meer ruimte is voor flaneren, sporten, 
cultuur en spelen.  
Vervolgens zijn er klankbordgroepen samengesteld. Eén klankbordgroep met bewoners en 
ondernemers van de boulevards Evertsen en Bankert én een klankbordgroep met 
betrokkenen en experts zonder direct belang op de beide boulevards. 

De werkgroep Toegankelijkheid vanuit de Adviesraad Wmo en Jeugd heeft deelgenomen 
aan deze laatste klankbordgroep. Bij iedere stap hebben we actief een reactie kunnen geven 
en keuzes met de ontwerpers besproken. 

Dit proces is over het algemeen in goede harmonie verlopen met uitzondering van het 
onderwerp ‘belijning voor slechtzienden en blinden’. Dit is dan ook de dringende reden dat 
wij als Adviesraad Wmo en Jeugd nu met een formeel ongevraagd advies komen. 

Over wat mooi en/of functioneel is kunnen de meningen verschillen en hier gaat ons advies 
dan ook niet over. Het gaat ons met name om de toegankelijkheid van de Boulevard voor 
alle inwoners van Vlissingen en overige mensen die onze Boulevard willen bezoeken. 

Waar onze werkgroep diverse keren op gehamerd heeft zowel mondeling als in mailcontact 
met de gemeente Vlissingen is het inclusief worden van de Boulevard voor iedereen. 

Opvallend is daarbij dat er niet wordt ingegaan op onze opmerkingen over het ontbreken van 
de belijning op de Boulevard zodat slechtzienden ook zelfstandig kunnen genieten van de 
Boulevard. Er is geen antwoord op onze vragen gekomen. 
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Via onze contactpersoon heeft onze voorzitter slechts vernomen dat men advies zou gaan 
inwinnen bij Visio. Over de vraagstelling en het moment van aanvragen van het advies is ons 
verder geen mededeling gedaan. Het zou fatsoenlijk geweest zijn wanneer dit met onze 
werkgroep besproken zou zijn geweest.  

Intentie gemeente Vlissingen versus onze ervaring met betrekking tot dit onderwerp  

De gemeente Vlissingen heeft de intentie om Inclusief te zijn, zie ook het Coalitieakkoord 
‘samen kunnen we meer’ waarin gesteld wordt dat er voor gezorgd gaat worden dat iedereen 
mee kan doen en ertoe doet.  

Ook wordt hierin gesteld dat er een inclusieagenda wordt opgesteld en dat daarmee ook het 
VN-verdrag op dit onderwerp verder wordt uitgevoerd.  

Door allerlei omstandigheden is het de gemeente Vlissingen helaas nog niet gelukt om een 
Gemeentelijke Inclusie agenda op te stellen. Wij hebben op 05-02-2024 een ongevraagd 
advies aan het college gestuurd over de bevordering van inclusie van mensen met een 
beperking en het toepassen van VN-verdrag Handicap. In dit advies is nadrukkelijk verwoord 
dat vooruitlopend op de uitwerking van de LIA wij voorstellen om per direct in nota’s en 
raadsstukken een aanvullende alinea op te nemen (zogenaamd ‘kopje’) over inclusiviteit en 
het VN-verdrag Handicap. Ons inziens zal het onderwerp meer onder de aandacht komen bij 
medewerkers en wordt er bij een breed scala aan onderwerpen nagedacht over inclusiviteit 
en de in dat kader mogelijk uit te zetten acties.   

Kortom; er is tot op heden niets gedaan met de kritische opmerkingen van leden van onze 
werkgroep. Sterker, er is formeel niet gereageerd op schriftelijke vragen. Al met al een zeer 
teleurstellend verloop met betrekking tot de communicatie over de inclusiviteit van de 
Boulevard. Op dit moment wordt er via Sociale kanalen uitgebreid gecommuniceerd over de 
nieuwe inrichting van de Boulevard en kunnen inwoners een keuze maken met betrekking tot 
de reling. Voor ons het moment om een ongevraagd advies uit te brengen.  

Ongevraagd advies 

Wij adviseren u om per direct een pas op de plaats te maken en op zeer korte termijn het 
totale plan en de daarbij behorende ontwerpen te toetsen op inclusiviteit. Het niet toepassen 
van belijning voor slechtzienden en blinden kan anno 2024 echt niet, gezien uw eigen 
coalitieakkoord, de Wet gelijke behandeling op grond van handicap of chronische ziekte, de 
Grondwet en het VN-verdrag Handicap.  
 
In afwachting van uw reactie verblijven wij, 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
Adviesraad Wmo en Jeugd, 
 
 
De secretaris,       De voorzitter, 
E. Oebeles       I. Kleingeld 




